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Karlsson, Anders Hjalmaersson, Roland Andersson, Thomas Järneng 
 
 

1. Mötets öppnande. Orförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Föregående protokoll. Protokoll från 241210 godkändes och lades till handlingarna. 
Dagens protokoll skall mailas ut och justeras med vändande post av alla.  
 

 
3. Post in och ut:  

• från SKK ang extraval till vår medlemstjänst. 

• Från CS ang uppdaterad PM för SBaKs SM tävlingar 

• Från SKK an medlemsstatistik 

• Från SKK -fakturapåminnelse, oklart för vad då alla fakturor är betalda- 
Kassören kollar upp detta. 

• Till SBaK CS från sekreteraren ang bristande info gällande BB4 
 

 
4. Ekonomi. Vi har 46 000kr 69 öre på kontot.  Gällnade ekonomin är det viktigt att när 

man har gjort utlägg mot kvitto ska man även ange ”öre” och inte bara kronor. 
Annars kan det bli en differens som är svår att hitta när årsredovisningen ska göras. 

 

5. Hemsidan. Malin Thestrup har nu lämnat över ansvaret för hemsidan och FB till 
styrelsen. Hon kommer att finnas till hands en tid att överlämningen ska fungera. Vi 
tackar Malin för att mycket fint utfört arbete. 
 

 
6. BB Sista pappersnumret har nu kommit ut. I fortsättningen blir det en digital tidning. 

Styrelsen är mycket stolta över det fina reportaget som vår ordförande gjort och som 
handlade om en fransk BAN uppfödare i Frankrike.  
 

7. Jakt galan 2025. Vi kan konstatera att tiken Akita är en av fem hundar nominerade till 
årets jakthund. Nu håller vi tummarna att hon ska få många röster så att hon blir en 
av två som går vidare. Mycket fin reklam för rasen. 
 

8. Årsmötet 2025.  Alla i styrelsen kan deltaga och behöver därmed inte anmäla sig 
separat. 
 

Dokument som gicks igenom: 
 

• Verksamhetsberättelsen fastställdes 

• Förslag till verksamhetsplan 2025 skall kompletteras och skickas ut igen för att 
sedan fastställas. Kompletteras med en aktivitet 2025/ 2026. 



• Ekonomisk redovisning- den ekonomiska rapporten är skickad till revisorerna, 
återstå att skicka alla underlag. 

• Förslag till budget. Kassör och ordförande ser över detta och kommer med 
förslag. 

 
 

9. Avelskommittén. Jobbar nu med årsboken 2024 samt raskompendiet inför 
exteriördomarkonferensen. 
 

10. Vad kan BANK bidra med för att hjälpa till med att öka antalet drevdomare och 
viltspårdomare? Ordförandens förslag att BANK ska bidra med ekonomiska medel för 
reseersättning under utbildningen till domare gällande våra medlemmar 
diskuterades. Förslaget godkändes och ska skrivas in i verksamhetsplanen. 
 

11. Nästa möte blir årsmötet 18/2 2025. 
 

12. Ordförande avslutade mötet och tackade för visat engagemang. 
 

 


